
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 10.t0.2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii Eedinlei extraordinare de lucru.

$edinla incepe la ora l4oo , participE 12 consilieri din 13 in funclie .Lipseqte
d 1 consilier Schioapa Daniel. La qedinld participd d-l primar Proca Florin Bogdan ,
d na secretar general Leca Andra qi 3 invitati .$edin!a este legal constituit6, aceasta
a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin adresa
nr.6670106.10.2023.

Preqedintele de qedin![ este d-1. consilier P6una Ioan care ia loc la prezidiu qi
prezintdproiectul ordinii de zl:
1. Aprobarea procesului verbal de Ia ;edinta anterioarl.
2. Proiect de hotirffre privind trecerea din domeniul privat in domeniul public

al comunei Berevoeqti a doul terenuri in suprafalil totalil de 5000mp.
3. Proiect de hotlr6re privind executarea voluntari a obliga(iei din

Sentin{aCivili nr.120912021 definitivi in ceea ce privegte suprafafa de
5003mp.

4. Proiect de hotirire privind aprobarea marcarii arborilor existenti in zonele
impadurite din izlazurile comunale domeniul public al comunei qi
valorificarea in conditiile legii a masei lemnoase rezultate.

5. intreblri pi interpellri.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte Ei este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinfei care s-a desf6gurat in data de 25.09.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in
unanimitate (11)
2. Proiect de hotlr6re privind trecerea din domeniul privat in domeniul public
al comunei Berevoegti a doui terenuri in suprafald totalil de 5000mp.
D-l Busuioc:Am fbcut o solicitare pe grup , in care ceream un plan parcelar dinzona
respectivi gi si invitati pe persoanele direct implicate in acest proiect de pe ordinea
de zi.A1i fbcut treaba asta?
D-na Leca:Nu am glsit planuri parcelare in arhiva primdriei iar pe d nii care sunt
acum prezenti nu inleleg de ce i ag fi chemat.



D-l Busuioc:Sunt direcli implicali, sd asiste ,s6 vedem gi noi punctul de vedere al
dumnealor.
D-l Primar:Punctul dumnealor de vedere a fost spus la instanJs,noi bcum punem in
aplicare o Decizie a instanfei.
D-l Busuioc:Eu am intrebat dacd, s au fEcut astea 2 solicitiri
D-l Primar:Eu trebuia sd i convoc
D-l Busuioc:Si de ce nu a{i fdcut o?
D-l Primar:V am spus de ce
D-l Busuioc:Era frumos sd qtim qi noi
D-l Primar:Tocmai v am spus de ce
D-l Busuioc:V[d cI nu venili cu informatii complete
D-l Primar:M ati intrebat qi v am rlspuns
D-l PEuna:D 1or invitali, nu aveli voie sd filmali conform regulamentului Consiliului
Local decdt cu aprobarea Consiliului Local.
Se de citire articolului din Regulamentul Consiliului Local unde stipuleazd
interzicerea filmirii audio qi video f6r[ acordul Consiliului Local.
Se supune la vot acordul pt filmarea audio si video de cdtre invitali si cu 3 voturi
pentru gi 8 impotriv[ ,invitalii nu au voie s[ filmeze aceastd sedin!6 a Consiliului
Local.
Soseqte d I consilier Hertea Irinel.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele pro ie ctului. Prezinti d-na Leca Andra.
D-na Leca:Prin acest proiect de hotdr0re punem in aplicare ceea ce a hotdr0t instanta
prin Decizia nr.l209l202l a Judec[toriei Cdmpulung rlmasd definitiv6.
D-l Pascu:Ag dori s5 gtiu dac[ acest demers fdcut in instan]d , ce a avut labazd Si
care e contextul de a ajuns PrimSria sd aibe acest dosar pentru cd imi aduc foarte
bine aminte c[ a fost o gedint[ a unei comisii care a avut Ia baz[ stuierea mai multor
terenuri din domeniul public care au f6cut obiectul instrdinSrii, oarecum abuzive, din
parteaPrimdriei la vremea respectivd qi mul1i consilieri locali la vremea respectivE,
unii au fost de acord, al1ii nu au fost de acord.Interesant este cd s a creat o spe{[ qi

m6 intreb dacd, aceast[ spe]I e dosr inceputul aducerii inapoi la domeniul public Ai a
altor terenuri?Au fost foarte multe disculii atunci in Consiliul Local referitoe la acest
aspect .Ce anume a determinat acest dosar, are legdturi cu problemele personale ale
d lui primar, faptul cI sunt implicati fosta familie a primarului?inseamnd cd trebuie
sd mai asistdm qi la alte demersuri, la alte dosare, cd mai sunt terenuri in pct Rdugor

, tot izlantl dacd mi aduc bine aminte sunt o droaie de persoane private care nu qtiu
cum au ajuns acolo, tot felul de schimburi.Atunci dac6 am creat aceastd situatie oare
continuim sd aducem la domeniul public al comunei gi toate celelalte terenuri?Pt cd
dacl mi aduc bine aminte chiar acolo 16ngd cantonul nostru de la Obqte amvdzut c6,

cineva qi a inchis mult mai mult teren decdt a avut ini1ial, nu gtiu cum.$i au apdrut



tot felul de construclii care la fel nu gtim cine le define, pe numele cui sunt, daci tot
Consiliul Local se implica acum cu aducerea acestor suprafete a$ vrea sd gtiu qi
celelalte suprafete care este situalia lor juridicd.Intenlionim pe viitor sd facem in
continuare demersuri in instanld , sd clarificdm qi situalia acestora?
D-l Primar:Eu niciodatl nu am contestat schimbul de teren cu care Consiliul Local
a fost de acord sd scoatd din domeniul public suprafata de 5000m in domeniul privat
in vederea efectuirii unui schimb imobiliar.
Dl Primar di citire din Decizia nr.120912021 a Judec[toriei Cdmpulung
D-l Pascu:in ce an a fost contractul de schimb?
D-l Primar:2009.Existd o hotdrdre a Consiliului Local din acea data semnatd de d 1

Badea Vasile Robert prin care dA o hotdr6re fermd qi clard prin care nu
imputerniceqte primarul s[ efectueze schimbul imobiliar pe care o avem depus6 la
dosar.Instu\a a admis acliunea qi a constatat nulitatea absolutd a contractului de
schimb imobiliar incheiat intre UAT comuna Berevoeqti qi Militaru Nicolae.Actul
de schimb s a fEcut cu inc[lcarea legii.
D-l Pascu:Eu v am intrebat ce anume v a determinat sd faceli aceastd acliune pt cd
ceea ce mi ali povestit acolo toate schimburile nu au a$a ceva.
D-l Primar:Din punctul meu de vedere toate schimburile sunt frcute legal mai pulin
acesta care a fost ac{ionat in instant[.
D-l Pascu:Da, interesant.Cum a{i constatat dvs ulterior?
D-l Primar:M am uitat prin arhiva Primdriei qi am luat acest schimb
imobiliar,inopinant,cu siguranld nu are nicio leg[tur6 cu problemele mele
personale.Dacd aveam problemd personald instanta probabil nu dddea cdqtig de
cauzd" acliunii ,cine a f6cut o Consiliul Local gi primdriei pt c[ noi nu am luat
nimic.Noi in momentul cdnd am depus aceastd acliune, ceea ce nu au inteles altii
,primdria sau Consiliul Local nu s a dus cu forla s[ ia ceva a spus sd mergd in instan]6
qi instanla sd gi spuni cuv6ntul .3instanle gi au spus cuvdntul ,Judec[toria
Cdmpulung, Tribunalul Argeg gi Curtea de Apel Argeq, care au spus cd aceste
schimburi de teren au fost fEcute cu incSlcarea prevederilor legale.Dacd dumnealor
vor in continuare sd aibe terenul acolo, nu am nimic impotriv[, in fa\a dvs sunt
perfect de acord s[ facd o cerere prin care s[ ia in concesiune, in inchiriere in
condiliile legii ,prin licitalie publicd,aga se face, sunt perfect de acord.Dumnealor
trebuie s[ inleleagd foarte clar cdacolo au pierdut definitiv qi irevocabil proprietatea,
ba mai mult in data de 05.10.2023 a venit executorul judecdtoresc Ai le a dat un
termen ,ci nu mai au posesia.Eu ca sd vd demonstrez cd, nu am nicio ambilie
personali cum dvs spunefi, sunt de acord in condiliile legii s5 aibe in inchiriere sau
concesiune suprafala de teren fEri nicio problem5.8000m ar trebui sd ia in
concesiune pt cE dumnealor au efectuat schimbul imobiliar de 5000m gi au in plus
inchis incd 3000m ,aproximativ



D'l Pascu:Vreau sd tinem cont de tot ce au fbcut oamenii acegtia,nu sd intrdm cu
forfa cu buldozerul
D-l Primar:Nu am fbcut lucrul acesta qi nici nu intentionez sd l fac.
D-l Pascu:Luati in calcul c6, cu tolii suntem cetdleni ai comunei Berevoegti gi cumva
trebuie s5 gdsim o solulie.
D-l Primar:Eu am luat in calcul qi am propus aceastd variantd alternativd.Daci vor
sd ia in concesiune ,in inchiriere nu am nimic impotriv[ sI scoatem la licitalie acel
imobil, repet, altfel nu ai cum
D-l Pascu:Mai sunt alte terenuri in situalia asta ,adicd sd inleleg cd mai urmeazd sd
ne mai intrunim gi pt alte suprafete ,adici mai avem ceva pe rolul instantei?
D-l Primar:Atdtatimp cdt nu avem o hotirdre definitiv6 gi irevocabild.
D-l P[una:$i in qedin]a de comisie am analizat acestpunct,chiar eu am propus,pt ci
acolo sunt nigte animale qi nu putem sE l[sim oamenii in preg de iarnd qi sI se
g6seasc[ o modalitate de arezolva, si gSsim o posibilitate caoamenii sI gi continue
acolo activitatea, o posibiltate 1ega15.

D-l Primar:Dacd aveam de gdnd sI intervenim in fo4A, s5 facem alte lucruri,
dumnealor nu mai au posesia acolo, nu am fbcut niciun demers in acest sens.
D-I Busuioc:Ce amvdzut eu aici in disculiile astea,zice noi nu am luat nimic dar in
schimb am cheltuit ca primdrie.Mie mi se pare foarte grav ,cine a fdcut acele acte sd
nu pl[teasc6, in schimb pldtim noi din bugetul local, mie mi se pare asta foarte
grav.Deci in loc ca aceqti bani sE se duc[ in alte investilii in comund se duc pe
procese.Cdnd a1i intentat acest proces, eu nu gtiu nimic?!
D-l Primar:Cdnd m ali imputernicit dvs.
D-l Busuioc:Nu ,nu ,nu,51a frcea parte al unui proces.in hotSrdre zicel2020.Pe noi
nu ne aJi intrebat, noi nu am gtiut
D-l Primar:Nu trebuia s[ vd intreb ,a fost depus[ actiunea in numele meu.Obligalia
mea ca primar este cdnd constat orice problemd de genul acesta sd actionez conform
legii gi am actionat conform legii.
D-l Busuioc:Eu vi dau hartaasta qi eu propun qi o sI fac gi un proiect de hotdrdre s[
studiem toate pe banii primdriei toate aceste schimburi.
D-l Primar:Nicio problemi puteti s5Ie studiali
D-l Busuioc:Era foarte frumos sd venili cu aceastd hartd, sd vedem gi noi
D-l Primar:Nu o avem, nu existd in arhiva primdriei
D-l Busuioc:in zonarespectivl numitul Proca Andrei are pdmdnt la ora actuald?
D-l Primar:Da gi chiar foarte mult, pt c5 bunicul dumnealui a primit 2,5h teren in
zorLarespectivd prin Titlu de Proprietate.
D-l Busuioc:De la cine I a primit?
D-l Primar:Are titlu, a fost pus in posesie
D-l Busuioc:Este foarte interesant,am vdntt cd el face parte din acest ,a venit cu o
hdrtie prin care el solicitb sd respingeti cererea fEcutd de Sava Gabriele,etc.



D-l Pascu:Punctul de vedere al lui in numele cetdlenilor ar ayea legdturd nu numai
cu terenul 6sta, interesant ce spune acolo ca qi cum ar trebui sd ne punem intrebarea
ce se intdmpld cu toate suprafelele care sunt delinute, cum sunt delinute ,inclusiv
dumnealui dacd stau s[ md gdndesc cdnd am analizat atunci a fost dubios punerea in
posesie a unor persoane, nu erati dvs primar dar a rdmas tot aqa gi acum Consiliul
Local trebuie s5 merg[ pdndla capdt
D-l Primar:S[ meargd pdnd la capdt, nu Erm nimic impotrivd, sd constate unde s a
frcut ilegalitatea, cd DNA ul, Parchetul,DIICOT nu au costatat , au fost pe rolul
instantelor, dvs d le Pascu gtiii mai bine c5 au fost ftcute in perioada dvs aceste
pldngeri gi noi vdardtdmrezoluliile.Toate schimburile gi toate punerile in posesie au
fost analizate de cStre instituliile statului.Pot s[ vd aduc la cunoqtin][ rezolutiile dacl
nu le gtili.
D-l Busuioc:Le are prim[ria aici?
D-l Primar:Au fost dosare pe rol
D-l Pascu:Din punctul meu de vedere ar trebui s6le analizalipe toate
D-l Busuioc:De ce nu ali depus qi cheltuieli de judecatd,laproces?
D-l Primar:La carc?
D-l Busuioc:La 6sta, adic[ noi ca primdrie din banii publici trebuie s[ recuperdm de
undeva cheltuiala asta
D-l Primar:Cheltuiala de judecati este la executor, care s a solicitat
D-l Pascu:Putem trage pe cineva la rdspundere care a fdcut atunci, fostul primar?
D-l Primar:Am luat in calcul qi acest aspect dar lindnd cont c5 au trecut 10 ani de
zile s au prescris faptele.
D-l Busuioc:Dvs de cdnd qtili de aceste construclii cd sunt fbcute acolo de acest
fermier gi acea investilie gard,etc.?
D-l Primar:Nu qtiu exact
D-l Busuioc:Un an in 2012,13,t4, de cdnd sunteti primar?
D-l Primar:$titi foarte bine de cdnd sunt primar ,md interogafi?
D-l Busuioc:Trecefi pe acolo.Nu sunteti obligat sI mi rdspundeti.
D-l P[una:Familia Proca (Proculegti) au avut ghinga Proculegtilor din apa Bratiei
panA sus in Urzicaru gi din suprafala respectiv[ de cdteva sute de hectare au gi ei
l2,5hdeizlaz.
D-l Busuioc:Spuneli mi qi mie ce inseamnl familia Proculegtilor?
D-l Pduna:Au fost 3 familii Proca care au avut o suprafalb de pddure qiizlaz
D-l Busuioc:Adicd Proca care?
D-l Pduna:Sunt 3 frali
D-l Marinescu(invitat):La poman[ la d l....ati spus dvs qi aveam o grSmad6 de
martori, cd acolo unde au cump[rat tiganii peste pod nu a avut niciodatd Pdcal[
p[mdnt



D-l PSuna:Nu cunosc disculia cu {iganii gi cu Pdcald.Eu vI spun situa}ia aceasta ,de
la Iacob C5t61in gi pdni sus la Valea Vdsigorului a fost izlaz al familiei
Proculegtilor.Pe legea 1 cdnd s a validat suprafala Proculegtilor cd Proca Lucia
Letilia a primit 10h de izlaz qi 2,5h a primit Proca Andrei.
D-l Busuioc:Asta in ce an se intdmpla?
D-l Pduna:Pe legea ll2OOO
D-l Sava(invitat):$tim cum s a fbcut actul in 2006 gi nu s au continuat lucrdrile.Eu
sunt de acord acum cd neindeplinindu se anumite chestii actul a fost nul, aga este.A
fost o cerere pt schimbul 6sta de teren dar vina o poartd primiria qi primarul.Dacd
veti vedea Militaru detine terenul care pe actele acelea cump[rate de la Foresta
Stilpeni, deci clddirea 300m , in total aproximativ 700m cu clddire qi locul care e in
jurul ei.Cine ar fi cumpdrat clSdirea asta ca sd nu ai loc ,cum s a m[surat, sE intri
intr o magazie, intri din izlaz.A fost qi alt teren care probabil cdnd au fBcut actul
acesta a spus c[ existd qi alt teren qi sunt acolo terenurile astea 2 qi astea s au luat.Dvs
acum anulali totul qi mdsurdtoarea s a fdcut din cas6 in colo de aceea a rimas gi
spatiu in spatele cadastrului vechi mai lung decdt cadastrul ,mdsurdtoarea care s a
f[cut acum, dovadd c[ mai existd un teren de care nu s a linut cont.Suprafelele s au
suprapus gi la primul cadastru peste suprafale de 1230m sau cdt e acolo qi s au
suprapus gi cadastrul 6sta peste cadastrul vechi pi peste suprafata asta.$i trebuie si
tineJi dvs intr un fel cont de aceasta.Deci exist[ locul dsta care s a cumpirat de
Militaru qi existd 1000m care i am cumpirat eu la un an.Accept diferenta qi in
concesiune eu in porfiunea care e acolo dar sI se tind cont de actele astea care sunt.S
a cumpdrat in 2001 pe o sumd destul de mare
D-l Pduna:S a cumpdrat de la Foresta Stilpeni ,nu are nicio leglturd cu prim[ria gi
cuizlazul
D-l Sava(invitat):Exact.Sd se lind cont de ce este in act qi restul
concesionez,diferenfa care e cum ali zis dvs.Sunt de acord actul a fost nul neavdnd
chestiile astea care s au enumerat dar Militaru nu avea habar.
D-l Primar:Frumos punct de vedere, incercali si induceli in eroare consilierii dar pe
mine nu avefi cum,pt cd acea suprafald de 1200m care dvs faceli referire este intre
fostul Dispensar qi Dan Manu, pe care dvs o aveli in proprietate.
D-l Sava(invitat):tntre dvs qi Dan Manu
D-l Primar:Da ,pe care o ave{i in proprietate ,1200m
D-l Sava(invitat): 1 000m
D-l Primar:$i diferenla cu siguran[d aveti pe 16ng[ casl peste 700m.Acei 1000m nu
face obiectul schimbului sau punerea in posesie unde ali avut o sau ali cump[rat o
acolo.Acea proprietate o aveli intre mine qi Dan Manu.
D-l Sava(invitat):Citifi dvs sd vedeli ce scie in act cd este aferent Remizei R0uqor.
D-l Primar:Sunt perfect de acord la urm[toarea qedin!6, dacd faceli solicitarea sd se
discute acea suprafa\d de concesionat,dacS bineinleles aveli procesele terminate pe



rol, probabil mai avefi procese de tergiversat a unelor aspecte din punct de vedere
legal, din punct de vedere al proprietdfii lucrurile sunt clare.Deci acea suprafald de
1000m este intre mine gi Dan Manu, o aveti acolo, nu v a contestat o absolut nimeni,
nu a fhcut obiectul schimbului
D- I Marinescu(invit at) : t 23 0m
D-l Primar:Da
D-l Marinescu(invitat) :Nu existd suprafala asta !

D-l Sava(invitat):Nu sunt aceleaqi suprafele
D-l Primar:Nu exist[ suprafata asta nu este vina mea.Nu facem absolut nimic, gen
s[ stricdm garduri, p0nd cdnd nu vd inscrieli la licitalie.Dacd dvs cdgtigalilalicitalie,
cu raport de evaluare /m cdt va fi
D-l Viceprimar:Conform procesului verbal de la executare sunt numit acolo
administrator ,unde aveam doud termene, unul pe 9 gi unul pe 10 pt ridicarea
mijloacelor mobile.intru cdt nu s a ridicat facern rn pior.r verbal, nu este nicio
problemS.
D-l Marinescu(invitat):D le vice poate cineva sd ridice ce s a clddit in 10 ani.Sunt
2000 de baloli ,eu i am adus intr o var6
D-l Viceprimar:Nu e nicio problemd.Facem un proces verbal cd p6nd la termenul
stabilit nu s a ridicat nimico rdmdne ulterior alt termen
D-l Busuioc : Cine frxeazd, termenele astea?
D-l Primar:L a stabilit executorul judec[toresc
D-l Marinescu(invit at):La cererea creditoare i, 4 zile.
D-l Sava(invitat):$i dacd se face dovada cum spuneti nu se poate atagade cel61a1t cu
hotSrdrea Consiliului Local?
D-l P[una:Eu imi amintesc cd toatd suprafata aceea era partajatd de cltre Foresta
Stilpeni,exist[ o schild,trebuie s5 o ave]i.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 8
voturi pentru qi 4 abtineri (d I Busuioc Gheorghe, Pascu Gheorghe, Stana
Dumitru gi Hertea lrinel) este adoptati H.C.L. Berevoepti nr.64 din 10.10.2023.
3. Proiect de hotirire privind executarea voluntarl a obligafiei din
SentinfaCivill nr.12091202l definitivi in ceea ce privegte suprafafa de 5003mp.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Este vorba de 5003m teren situat in pct Bdtaiape care noi Consiliul Local
gi Prim[ria il 1ds5m in posesie qi proprietate d lor prezenti astdzi aici.Punem in
aplicare Decizia instanlei.Terenul nu a mai fost folosit de primdria comunei
Berevoegti de la momentul pronunt[rii hotir0rii judecdtoreqti
D-l Sava(invitat):$i I a mai folosit cineva?



D-l Primar:Nu, nu 1 a folosit nimeni, nu este concesionat de nimeni, suprafata de
izlaz pe care o avem in inventarul domeniului public este de 30h, pe care avem
cadastru.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu 8
voturi pentru gi 4 ab(ineri (d I Busuioc Gheorghe, Pascu Gheorghe, Stana
Dumitru gi Hertea Irinel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.65 din 10.10,2023,
4.Proiect de hotlrfire privind aprobarea marcarii arborilor existenti in zonele
impadurite din izlazurile comunale domeniul pubtic al comunei pi valorificarea
in conditiile legii a masei lemnoase rezultate.
Suntprezentate: proiectul de hotdrdre, referatul de aprobare, raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Crescitorii de animale, concesionari ai izlanxilor comunale au fdcut
cereri prin care solicitd marcarea qi defriqarea arborilor cresculi rdzleli pe trupurile
de izlaz in vederea curdlirii pdqunilor de materialul lemnos.S a format o comisie din
partea primSriei 3 persoane, din pxtea Consiliului Local 4 persoane qi 2 persoane
din partea Ocolului Silvic Aninoasa.
D-l Primar:Pt o totalI transparenji am dorit s5 fie mai mul1i consilieri , sd mergem
la fala locului ,s5 vedem exact despre ce suprafete este vorba.Estevorba de izlarul
rJrzicaru qi muntele N[pdrteanu.in Ndpdrteanu avem 74hin inventarul domeniul
public qi eligibil ar fi undeva la 24h, diferenla este suprafald impdduritd .Noi avem
contract incheiat cu Ocolul Silvic Aninoasa.
D-l P[una:Toate p[gunile comunei Berevoegti au amenajament silvo pastoral , in
parcelele respective sunt trecute extragerea de arbori uscali, arbori rdz\eliqi tufEriguri
care au micgorat suprafala care era prevdztrtdpt pdgunat.Este foarte bine c6 s a luat
aceast6 hotSrdre pt cE toamna se fac aceste marcsri.Masa lemnoasd rezultatdvaft
valorificatd ,va veni cu un plus la bugetul localit[lii.
D-l Primar:Se va face prin licitalie
D-l Pascu:Am mai avut o astfel de licitalie qi lemnul s a dus c6tre gcoli.Sd nu ne
trezim c6lemnul dsta il vindem gi apoi cumplrdm lemn de foc pr gcoal6.
D-l Pduna:Pt qcoli avem pe R0uqor suficienli arbori uscaJi
D-l Busuioc:Noi discutdm cererile fEcute?
D-l Pduna:Nu, noi discutdm formarea unei comisii din care face parte pe 16ng6
delegalii primdriei gi consilieri locali
D-l Busuioc:Eu intreb a$a au fost fdcute 2 cereri, solicitdri prin202l qi2022 gi noi
discut6m in2023
D-l Primar:Nu s au luat in discufie
D-l Busuioc:Eu il propun pe d 1 Schioapa Dan
D-na Leca:Nu puteti pt cd ddnsul lipseqte.
D-l Busuioc:Am vorbit cu el gi este de acord



Sunt supuse la vot 4 propuneri:D I Schioapa Daniel, d I Pascu Gheorghe, d 1P[una
Ioan gi d I Moiceanu George gi sunt aprobate in unanimitate.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.66 din
10.10.2023.
S.tntreblri gi interpellri.
D-l Primar:Cu permisiunea dvs ,avem o defecliune la statia de pompe gi trebuie sd
plec eu gi d I vice
D-l Busuioc:Nu am inleles care a fost urgenta acestei gedinle c0nd putea si mai
agtepte 1-2 slptdmdni
D-l Piuna:Pt a putea marcape munte apoi va ninge
D-l Marinescu(invitat):Am venit la dvs cu un set de hartii
D-l Pduna:Le vom analiza
D-l Marinescu(invitat):in unna unei eventuale licitalii publice primul bdgat la
inaintare va fi Proca Florin Adrian
D-l Pduna:Nu va veni nimeni
D-l Sava(invitat):Aveli garanlia dvs?
D-l Pduna:Nu are ce sd caute
D-l Sava(invitat):Doar ca sd strice
D-l Marinescu(invitat):Grajdul este scos jumdtate in domeniul public in urma
mlsurdtorilor
D-l P6una:$i jumdtate?
D-l Marinescu(invitat):in uffna cadastrului efectuat in2009 aratd. clar c5 marginea
este canalul, respectiv buza sudicl a canalului.in 2018 Pdcald efectua lucrdri
neautoizate cu buldozerul de a astupa canalul.Canalul era un punct, era o limit5,
acum grajdul picd la jumitate in condiliile in care gardul este pe limitd ,la vremea
aceea.
D-l Pduna:$i grajdul in interior?
D-l Sava(invitat):Acum grajdul este pe jumdtate in interior.
D-l Marinescu(invitat):Unde s au sifonat 64h?
D-l Piuna:Care 64h?
D-l Marinescu(invitat):Deci avem o listd
D-l Pduna:Din toatd suprafala care e pe Riugor qi care nu mai gtie nimeni unde
m6ndncd vacile noastre, acolo 12,5h sunt prin legile fondului funciar date
Proculegtilor, a fost Proca Lucia Letilia fata unui preot Proca din Bucureqti.A luat
10h de izlaz qi 2,5h i s a dat lui Proca Gheorghe ,cel bdtrdn.Nu am gtiut pdn[ acum
pdnd acum cd s au fEcut schimburi qi cd mai sunt schimburi fdcute.
D-l Marinescu(invitat):tn L999 cdnderali consilier ,e o hotdrdre de consiliu prin care
primdria igi insuqeqte 643h din cele ll24 rdm6ndnd ca 480,5h sd fie in domeniul
public.



D-l Pbuna:La timpul respectiv comuna Albegti de Muscel a venit peste noi gi ne au
luat din Obdrqa 366h gi le au trecut la ei, ne am judecat gi am cdqtigat.
D-l Marinescu(invitat) :Deci erau 643h
D-l Pduna:Unde erau?
D-l Marinescu(invitat):P[i, astea in 1999
D-l Pduna:Nu gtiu cine a fbcut lista asta, cum a fEcut o, nu o inleleg
D-l Marinescu(invitat):Lista asta este o hotSrdre de consiliu pe care o am gi pe aceea
D-l Pduna:Nu e aqa, vdd aici au scos din domeniul public in privat
D-l Marinescu(invitat):Cdt au scos,ia vedeli cd sunt nigte hotdrdri sunt 64h.Tot ce
vedeli cd scrie in Rduqor e familia Proca.
D-l Pduna:Scoate 10h cd sunt ale Proculegtilor qi restul nu mai gtiu gi cu2,5h.l2,5h
sunt pe legile fondului funciar.

i, D-l Marinescu(invitat):Astea sunt o parte qi insumeazd,64h.
D-l Pduna:$i mai e un hectar la casa de vdnStoare scos.
D-l Marinescu(invitat):S a scos ci se dau pt tinerii c[sitorili
D-l Pduna:Da
D-l Marinescu(invitat) :Unde sunt?
D-lP[una:Tot la R6ugor, nu I a luat nimeni
D-l Marinescu(invitat) :VI garantez cd nu este.in perioada 2OO4 -2007 prinhot6r0rile
astea care le aveli au disp6rut 64h..in2OlO Miliiaru Nicolae primeqte o adeverinti
prin care comuna are tot 643,5h degi astea disp[ruserS in perioada2004-2007.
D-l Pduna:Nu au dispirut,tot acolo sunt, nu au cum sd dispard
D-l Marinescu(invitat) : Sunt alli proprietari
D-l Pduna:Toate astea sunt povegti, nu exist6.
D-l Marinescu(invitat):Am sE v5 trimit pe whatsapp hot6rdrile in original
D-l Pduna:Degeaba cd nu au produs efecte, de exemplu Haralambie, prima dat[ cdnd
i a dat lui Haralambie pt terasament i a dat la Valea Largd/^ D-l Sava:$i nu i a mai convenit lui
D-l PSuna:Dupd carcHaralambie a renuntat acolo dar el a rimas scos, e izlaz acolo
gi lui Haralambie i a dat aici nu cd nu i a mai convenit , a zis cdface eoliand, curent
electric, toatd lumea era innebunitd cu Haralambie, au fost diaculii, zicea cd face
silvo pastorald, pensiune, 80 de oameni care le dd lucru, curent, m a obligat atunoi
de la servici sd md duc pe N[p6rteanu sE g6sesc locurile unde s5 punem eolienele.$i
dupd care la 2 ani a renunlat la suprafala aia gi a luat la casa de v6nltoare dar la
jumdtate.
D-l Busuioc:in 2OO4 eram eu consilier gi nu am votat eu cu d I Tican
D-l Pduna: Prim[ria are intabulate toate izlazurile.
D-l Marinescu(invitat):Uitati v[ pe hart[ cd sunt evidentiate
D-l Pduna:Harta asta e egal cu zero



D-l Marinescu(invitat):Harta asta e avizatil OCPI.Unde se regdseqte suprafala asta
de 1230m despre care s a f[cut vorbire la pct 1?

D-l Pduna:Voi gtifi.
D-l Pascu:Aici a fost o perioadd cdnd primarul a fost in incapacitateade a gi exercita
funclia gi Consiliul Local a fucntionat potrivit legii de sine stdt[tor gi atunci s au
descoperit tot ce spuneli dvs.Dar v5 aduceli aminte cd in momentul in care in2012
au fost alegeri qi a venit d I primar Consiliul Local nu a mai putut s[ faci nimic in
nume propriu pt cd nu ai aceast[ posibilitate, vedeli bine ce se intdmpli, nu ai o
majoritate
D-l P[una:Cdnd a functionat Consiliul Local de sine stStdtor s a fbcut o comisie de
abuzuri condusd chiar de dvs qi de d I Badea, s a fbcut un material complex, mare
care s a trimis 1a toate forurile posibile
D-l Marinescu(invitat):Vd fac dovada cd nu s a trimis unde trebuie
D-l Pascu:Ca sd poti sd incepi sd face un demers ili trebuie imputernicirea Consiliului
Local,Acum Consiliul Local a fbcut doar o formalitate cu aceste hotdrdri
judecltoreqti.Mi ar pdreabine sE se stingd odatd tot litigiul [sta qi in aga fel incdt sd

ajungeli sd aveli o relalie foarte bun6 cu primdria qi s5 vd sprijine in demersurile pe
care le faceli pe viitor.Pt cd dvs vreli la un moment dat s[ renun]ati acolo qi s5 v[
mutali ferma in alt6 parte sau puteti sd gdsiti aceastd solutie dac[ v[ avantajeazd cu
concesiunea.
D-l Marinescu(invitat):Pe cdt a concesionat d I consilier Dragog?
D-l Sava:Pe ce perioadd?
D-l Pdslaru:Concesiunea se poate face pe 49ani
D-l Marinescu(invitat):$i ca sum[?
D-l Pascu:Se face evaluare
D-l P[una:Va fi o sumd simbolic[
D-l Sava:Nu puteli sd fiti sigur cd aqa se va intdmpla
D-l Piuna:Sunt sigur.Se va face la un pre! modic.Ce suprafatd e acolo?
D-l Marinescu(invitat):3000m la grajd 9i 20001a grddind
D-l Sava:Da nu ne intereseaz[ 3000m
D-lPdslaru:Facefi cerere pe cdt aveli nevoie.

Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preqedintele de Eedin!6 declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1730.

prezentul proces verbal.Dreot oentru care s-a incheiat
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